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Otázka k ústnímu zodpovězení s rozpravou O-000012/2013 

Komisi 
článek 115 jednacího řádu 

Patrick Le Hyaric, Alfreds Rubiks, Nikolaos Chountis, Martina Anderson, Younous Omarjee, 

Paul Murphy, Kartika Tamara Liotard, Sabine Wils, Marie-Christine Vergiat, Jacky Hénin, Willy 

Meyer, Kyriacos Triantaphyllides 
za skupinu GUE/NGL 

Předmět: Podvody týkající se uvádění koňského masa na trh  

Evropská unie se v uplynulých dnech opět potýká s potravinovým skandálem, a to v důsledku odhalení 
prodeje koňského masa, jež bylo vydáváno za maso hovězí a řadou zprostředkovatelů dodáno do 
několika evropských zemí.    

1. Jaká naléhavá opatření Komise zamýšlí přijmout, aby zajistila přezkum své politiky označování a 
sledovatelnosti masných výrobků a  politiky v oblasti dohledu nad potravinovými řetězci? Jak 
hodlá Komise provádět účinnější kontroly potravin pocházejících z živočišné produkce v každé 
fázi potravinového řetězce, včetně kontrol v zemích původu?  

2. Nedomnívá se Komise, že k podvodům v oblasti potravin dochází v důsledku prudkého nárůstu 
provozovatelů a zprostředkovatelů působících v tomto odvětví, což usnadňuje podvodné jednání, 
a v důsledku neuspokojivých kontrol a nedostatečné koordinace mezi orgány zdravotního 
dohledu? 

3. Kdy Komise hodlá předložit Evropskému parlamentu závazné a harmonizované právní předpisy 
týkající se označování a sledovatelnosti masa u zpracovaných potravin určených ke spotřebě? 
Co hodlá Komise učinit pro obnovení důvěry spotřebitelů?   

4. Vypracovala Komise dříve v rámci Evropské unie studie o reziduích léčiv v masných výrobcích, 
jež jsou pro člověka potenciálně nebezpečná? Zahájila Komise vyšetřování s cílem zjistit, jakým 
způsobem se mohl v koňském mase objevit fenylbutazon? Jaké kontrolní mechanismy byly 
využívány předtím, než propukl skandál s koňským masem?  
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